



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號：21/22 – 032c

35周年校慶工作人員事宜

敬啟者：

為慶祝學校35周年，本校將於2021年11月19日（星期五）舉行感恩彌撒。貴子弟獲老師推薦負責接待獲邀出席感恩彌撒的貴賓，介紹各科的學習情況。同學的當值時間為上午十時三十分至下午一時三十分。如對以上安排有任何疑問，可致電2605 9033 與馮玉芬副校長聯絡。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二一年十一月十日

通告編號：21/22-032c

35周年校慶工作人員事宜

敬覆者：

本人已知悉並同意敝子弟為35周年校慶工作人員之事宜。

此覆

天主教郭得勝中學

家長 / 監護人簽名： _____

學生姓名： _____

班別： _____ 學號： _____



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

Reference: 21/22 – 032e
10 November 2021

Dear Parents / Guardians,

The 35th Anniversary Student Helpers

To celebrate the 35th Anniversary of the school, the 35th Anniversary Thanksgiving Mass will be held on 19 November 2021 (Friday). Your son / daughter is recommended to introduce the learning activities and curriculum of different Key Learning Areas to the honorable guests who are invited to join our Thanksgiving Mass. Student helpers will perform their duties from 10:30 a.m. to 1:30 p.m. at school. If you have any enquiries, please contact our Vice Principal Ms. Fung Yuk Fun Wendy at 2605-9033.

Blessings,
Steven Hon
Principal

Reference: 21/22 – 032e
_____ November 2021

Reply Slip

Dear Principal,

I fully understand and agree my son / daughter to be the student helper of the 35th Anniversary.

Parent's / Guardian's signature: _____

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____